
 

Podnet  č. 8/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 
 

Tomko: 

Reagujem fakticky na interpeláciu pána Garaniča. Áno, má pravdu, prejazd cez železničné 

priecestie na Ulici kpt. Nálepku je fakt poškodený, ale nadväzne na to celá tá ulica, asfaltový 

povrch je silne poškodený po obidvoch stranách vozovky, sú tam tie mačacie chrbty, jak sami 

hovoria a najmä by som poprosil už keď budete jednať so štátnou správou urýchlene robiť 

výjazd sídliska kpt. Nálepku, výjazd a vjazd, lebo už pri vjazde a výjazde dochádza k tomu, 

že vodiči majú tam prakticky problém kvôli tým mačacím chrbtom.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme za podnet.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Určené: 

- oddelenie výstavby a majetku 

- TS mesta 
 

 

 

 

 

 

 


